
آرمان ملی: استقلال در لیگ نخبگان نمایش خوبی 
گرچه در این دیدار به پیروزی نرسید.  مقابل النصر داشت، ا

پیشکسوتان باشگاه از عملکرد آبی ها رضایت دارند. 
   فریبا 

بهتاش فریبا در گفت وگو با فارس در مورد بازی استقلال 
و النصر که با نتیجه مساوی بدون گل به پایان رسید، اظهار 
داشت: بازیکنان استقلال فوق العاده بودند، هر دو تیم بازی 
خوبی را به نمایش گذاشتند ولی استقلال فراتر از انتظار 
گرچه حسینی بهترین بازیکن  بازی کرد و همه خوب بودند ا
میدان شد اما به نظر من تیم یک بازیکن خیلی خوب به نام 
استقلال داشت. استقلال در آسیا آبرو داری کرد آن هم مقابل 
تیمی با امکانات مالی و سخت افزاری فوق العاده! استقلال 
چند موقعیت گلزنی داشت و سیدحسین حسینی هم دو 
سه موقعیت عالی گلزنی را از حریف گرفت. کاش سر رامین 
رضائیان گل می شد تا بازی با نتیجه یک بر صفر تمام می شد 
گر با برد به عربستان می رفتیم خیال مان راحت تر بود.  و ا
وی افزود: بازی برگشت خیلی سخت است کریس رونالدو 
و سایر بازیکنان مصدوم النصر نیز حضور دارند، اوتاویو 
هافبک پرتغالی تیم النصر بازیکن خیلی با کیفیتی است. 
حضور او و رونالدو کار را سخت تر می کند. در بازی دیشب هم 
باید از کادرفنی تشکر کنیم 80 درصد بازی دیشب را باید به 
حساب محمد نوازی گذاشت، بوژوویچ هم آمده و از فوتبال 
ما شناخت دارد و به تیم استقلال اشراف پیدا کرده است. او 
در استقلال خوزستان هم خوشبختانه فوتبالی رو به جلو 
ارائه می داد. فریبا در خصوص اینکه استقلال می تواند از 
پس این تیم با فوق ستاره هایش در بازی برگشت عبور کند، 
گفت: فوتبال برای این جذاب ترین ورزش دنیاست که اصلا 
قابل پیش بینی نیست و بازی دیده نشده ای است! بازیکنان 
گر یکی دو بازیکن  ما در بازی رفت غیرت به خرج دادند و ا
مصدوم ما هم برسند شرایط استقلال بهتر هم خواهد شد. 
گر جلالی به بازی برگشت برسد، ماشاریپوف هم شرایط  ا
بدنی اش بهتر شود می تواند مقابل النصر بهتر هم بازی کند. 
البته حضور هافبک پرتغالی اوتاویو خیلی کار را برای استقلال 
سخت خواهد کرد. استقلال باید در این یک هفته خیلی 
خوب ریکاوری کند و کاش بازی در کشور قطر یا امارات بود 

تا هواداران ما می توانستند در ورزشگاه حضور داشته باشند 
و حضور آنها می توانست کمک زیادی به تیم بکند مثل 
گر زیادی  همین بازی دیشب. حیف که در عربستان تماشا

نخواهیم داشت. 
   نوری

محمد نوری پیشکسوت تیم فوتبال استقلال روز سه شنبه 
در گفت وگو با ایرنا با اشاره به تساوی آبی پوشان در دور رفت 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ نخبگان آسیا، اظهار داشت: 
با جرات می توانم بگویم استقلال پس از مدت ها نمایش 
بسیار خوبی را مقابل النصر عربستان به نمایش گذاشت. 
همه بازیکنان با تمام وجود برای موفقیت تیم تلاش کردند، 
استقلال برابر نماینده عربستان به معنای واقعی کلمه تیم 
بود. وی افزود: برنده اصلی بازی استقلال و النصر عربستان 
هواداران این تیم بودند، آنها پس از شکست تلخ در دربی تیم 
محبوبشان را تنها نگذاشتند و با حضور در ورزشگاه آزادی 
شب به یاد ماندنی را برای فوتبال ایران به نمایش گذاشتند. 
به عنوان پیشکسوت استقلال به هواداران تیمم افتخار 
می کنم که همواره کنار تیمشان هستند. پیشکسوت فوتبال 
ایران خاطرنشان کرد: استقلال پرافتخارترین تیم ایران در 
قاره آسیا، همیشه ثابت کرده که در مسابقات بین المللی 
تیمی متفاوت است و در لیگ نخبگان آسیا جور تیم های 
ایرانی خصوصا آن تیم خاص را کشید و آبروی فوتبال ایران 
حفظ کرد. نوری تصریح کرد: النصر عربستان در ۲0 دقیقه 
ابتدایی بهتر از استقلال فوتبال بازی کرد، اما هرچه از زمان 
بازی گذشت این تیم شکل واقعی خود را پیدا کرد. در نیمه 
دوم استقلال از النصر بهتر بازی بود و موقعیت های خوبی را 

هم برای گلزنی پیدا کرد. 
   ورمزیار 

صادق ورمزیار در گفت و گو با میزان، درباره دیدار استقلال 
برابر النصر در مرحله یک هشتم نهایی لیگ نخبگان آسیا، 
اظهار داشت: استقلال پیش از این مسابقه روی کاغذ 
شانسی برای پیروزی نداشت و با توجه به هزینه هایی که 
النصر کرده ما فقط با انرژی و حضور هواداران می توانستیم 
این تیم را در تهران متوقف کنیم. وی ادامه داد: استقلال 
کتیک خودش را طراحی کرده بود  در این بازی سیستم و تا

و می دانست در این بازی به دنبال چه چیزی است. اینکه 
استقلال بداند که از مسابقات چه می خواهد؛ به مراتب 
می تواند بهتر و با برنامه تر در زمین ظاهر شود. استقلال در 
دقایق اول بازی مقداری عقب نشست و این می تواند به 
این دلیل باشد که آن ها از اسم تیم النصر ترسیده بودند. 
کرد:  پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در ادامه تصریح 
کوشکی در چند صحنه خوب کار کرد و در نیمه نخست با 
حرکاتی که انجام داد و دریبل و استارت هایی که زد باعث 
شد که بازیکنان خودشان را باور کنند و ترسشان بریزد. پخش 
توپ در این بازی از سوی بازیکنان استقلال خوب انجام شد 
و بازیکنان یکدیگر را به خوبی پوشش دادند و همدیگر را در 
نقاط مختلف زمین پیدا کردند و حتی توانستند با صاحب 
توپ کردن رامین رضاییان دروازه النصر را تهدید کنند. 
از دقایق ۲0 به بعد، النصر را تحت فشار گذاشتیم و اجازه 
بازیسازی به آنها ندادیم. ورمزیار در ادامه درباره عملکرد 
بازیکنان، عنوان کرد: استقلال هنوز یکسری ایرادات دارد 
که باید آن را برطرف کند. حسین حسینی در این بازی 
فوق العاده بود و برخی ایرادات تیم را پوشش داد تا با فوق 
کنش هایی که انجام داد بار ها و بار ها تیم را از شکست  وا
نجات دهد. بازیکنان النصر در محوطه جریمه استقلال 
ک ظاهر شدند و یکسری ایراداتی وجود داشت  خیلی خطرنا
که بازیکنان حریف به خوبی وارد محوطه جریمه می شدند. 
این اشتباهات به نظرم در بازی برگشت نباید تکرار شود و 
بازیکنان باید با آشنایی به سبک النصر به دیدار برگشت 
بروند. وی در رابطه با قضاوت داور عمانی در این بازی، متذکر 
شد: به نظرم داوری جای بحث داشت. صحنه ای که بازیکن 
النصر از پشت به پای کوشکی زد به نظرم پنالتی بود. استقلال 
باید عادت کند که VAR به سودش کار نکند. وقتی تیمی 
صاحب قدرت است و با جذب بازیکنان بزرگ برای خودش 
اعتبار جمع کرده به نظرم کسانی هستند که نخواهند این 
تیم با لیگ معتبری که دارد در رقابت های آسیایی بازنده 
بیرون بیاید. داور به نظر رسید که نمی خواست النصر در 
این بازی بازنده به عربستان برگردد؛ وگرنه صحنه ای که 
شاهد بودیم را حتی با ساده ترین تکنولوژی هم می شد 

تشخیص داد. 
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پیشکسوتان استقلال از دیدار با النصر می گویند: پیشکسوتان استقلال از دیدار با النصر می گویند: 

از درخشش حسینی تا دیدار سخت برگشت! از درخشش حسینی تا دیدار سخت برگشت! 

رکوردشکنی مریم طوسی 
 ثبت نمی شود

رکوردشکنی مریم طوسی در دوی ۲00 متر 
داخل سالن که بعد از ۲۱ سال اتفاق افتاد، به 
دلیل عدم وجود تست دوپینگ ثبت نخواهد 
شد. مریم طوسی دونده سرعت ایران، در جریان 
مسابقات دوومیدانی داخل سالن آمریکا موفق 
شد رکورد ملی ماده ۲00 متر داخل سالن زنان 
ایران را پس از ۲۱ سال ارتقاء بدهد. این دونده 
حدود یک ماه بعد از این رکوردشکنی بار دیگر 
موفق شد رکورد دوی ۲00 متر را ارتقاء بدهد، 
اما رکوردشکنی این ورزشکار ثبت نخواهد شد 
و رکورد ۲00 متر ایران همچنان به نام مائده 
چاوشی زاده است که در سال ۱۳8۲ کسب کرده 
است. هادی سپهرزاد، سخنگوی فدراسیون 
دوومیدانی در مورد عدم ثبت رکورد جدید 
مریم طوسی به ایسنا گفت: مسابقه در محل 
زندگی فعلی ایشان در آمریکا برگزار شده و ما که 
آنجا دفتر نداریم. فدراسیون در چند سال اخیر 
به ورزشکاران اعلام کرده وقتی در مسابقات 
می کنید،  رکوردشکنی  و  شرکت  بین المللی 
خودتان مراجعه کنید و تست دوپینگ بدهید. 
بعد از اینکه نتیجه آمد رکورد ثبت و هزینه آن هم 
پرداخت خواهد شد. او ادامه داد: خانم فصیحی 
گر تست  رکورد خانم طوسی در ۱00 متر را زد و ا
دوپینگ نمی داد، شاید برایش ابهامی پیش 
می آمد. تست دوپینگ یکی از قوانینی است که 

باید برای ثبت رکورد انجام شود. 

ویژه

گفتوگو

سهراب انتظاری مهاجم سابق پرسپولیس در 
خ پوش پایتخت در دربی  خصوص برد تیم سر
۱05 مقابل رقیب دیرینه و عملکرد سرمربی این 

تیم می گوید. 
   در مورد برد پرسپولیس در دربی 105 چه 

نظری دارید؟
ه ر ۲ تیم استقلال و پرسپولیس با وجود اینکه 
شرایط خوبی در جدول نداشتند، دربی خوب 
و جذابی را برگزار کردند که باعث لذت هواداران 
هر ۲ تیم در این شرایط بحرانی شد. پرسپولیس 
با وجود این پیروزی در دربی، با روحیه بسیار 
خوبی رقابت های لیگ برتر را ادامه خواهد داد. 
این تیم بازی سختی مقابل چادرملو اردکان در 
یزد خواهد داشت زیرا آن ها پدیده امسال لیگ 

برتر هستند. 
   به نظر شما احتمال قهرمانی پرسپولیس 
در لیگ برتر به همراه اسماعیل کارتال هست؟

 مدت زمان کمی است که کارتال وارد فوتبال 
ایران شده است؛ او مربی خوبی است اما در 
شرایط کنونی نمی تواند کار خاصی انجام دهد. 
گر هم کارتال مشکلی داشته باشد، باید در فصل  ا
آینده از وی انتقاد کنیم و فعلاً او در وضعیت فعلی 
باید از فوتبال ایران شناخت پیدا کند و نباید 
انتظار زیادی از او داشت. به نظر من در مدت 
زمانی کوتاهی که کارتال در ایران حضور داشته 
نمی توان نمره خیلی بالایی به او داد، اما به هر 
گر انتقادی از  حال خیلی هم بد کار نکرده است. ا
او داشته باشیم، ترجیح می دهم در فصل آینده 
خ دهد چون این تیم را او نبسته و  این اتفاق ر

مدت زیادی نیست که در ایران حضور دارد. 

انتظاری:

نباید انتظار زیادی از 
اسماعیل کارتال داشت

 افشای دلیل عجیب جدایی 
 لبران از میامی

لبران  سابق  هم تیمی  و  دوست  ایسنا: 
جیمز درباره دلیل جدایی این فوق ستاره از 
 ، جیمز لبران  کرد.  صحبت  میامی هیت  تیم 
اسطوره بسکتبال جهان و فوق ستاره فعلی تیم 
، در ترکیب تیم میامی هیت  لس آنجلس لیکرز
گذاشت  پشت سر  را  فوق العاده ای  روزهای 
و با این تیم دو بار عنوان قهرمانی NBA را به 
کنون اما در خبری قابل تامل  دست آورد. ا
دلیل عجیبی درباره جدایی او از میامی هیت 
منتشر شده است. به گفته دواین وید، یکی از 
نزدیک ترین دوستان لبران جیمز در تیم میامی 
هیت، ممنوعیت ورود کلوچه های شکلاتی لبران 
جیمز به هواپیمای تیم میامی هیت، اصلی ترین 
دلیل جدایی این اسطوره از تیم هیت بوده 
است! وید در گفت وگوی اخیرش در این باره 
عنوان کرد: لبران جیمز عادت دارد بعد از هر بازی 
چند کلوچه شکلاتی را با خود به هواپیما بیاورد و 
از آنها استفاده کند. یک روز اما پت رایلی، مدیر 
تیم میامی هیت، اعلام کرد که لبران جیمز دیگر 
نمی تواند تا پایان قراردادش با هیت، کلوچه های 
شکلاتی اش را به هواپیما بیارود که این موضوع 
باعث ناراحتی لبران جیمز شد. این اتفاق سال 
۲0۱0 افتاد و لبران در آن زمان تا سال ۲0۱۴ با تیم 
میامی هیت قرارداد داشت. او در بخش دیگری 
از صحبت هایش گفت: به یاد دارم که یک روز 
لبران و سایر بازیکنان تیم در حال بازی بودند 
کلوچه های  که لبران درخواست کرد تا غذای او )
شکلاتی( را برایش بیاورند که یکی از کارکنان گفت 
اجازه چنین کاری را ندارد. این قانون با تصمیم 
پت رایلی اجرایی شد که لبران جیمز به شدت 
ناراحت شد و سری تکان داد. این نوع مدیریت 
درباره مسائل خرد درست نبود و به نظرم اشتباه 
است. شما چنین تصمیمی را درباره تیمی گرفتید 

که چهار بار به فینال NBA رسیده بود. 

منهایفوتبال

کوتاه

: نمی توانیم انتظار معجزه داشته باشیم  قاسمپور

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

فوتبال  کارشناس  قاسمپور  ابراهیم 
کشورمان با اشاره به اینکه از نظر زیرساخت ها 
کشورهای  با  مقایسه  قابل  برنامه ریزی  و 
حوزه خلیج فارس و شرق آسیا نیستیم  گفت: 
فرق ما با فوتبال عربستان در مدیریت و نوع 
برنامه ریزی است و با این شرایط نباید انتظار 
موفقیت در آسیا را داشته باشیم. ابراهیم 
ایرنا در خصوص  با  گفت وگو  قاسمپور در 
عملکرد نمایندگان ایران در لیگ نخبگان 
کید کرد: ابتدا باید بگویم که استقلال  آسیا، تا
با وجود داشته هایش، عملکرد خوبی برابر 
بازی  به  چیز  همه  هرچند  داشت،  النصر 
برگشت کشیده شد. بر اساس منطق و علم 
فوتبالی، نباید انتظار موفقیت داشته باشیم، 
که از بُعد برنامه ریزی، سرمایه گذاری و  چرا

بهره مندی از استعدادهای فوتبالی به هیچ 
عنوان قابل قیاس با تیم های عربی و شرق 
گر نتیجه ای رقم می خورد  آسیا نیستیم و ا
تنها یک اتفاق است و استمرار آن بعید به نظر 
می رسد. وی ادامه داد: اینکه حال فوتبال 
ما خوب نیست را همه می دانند، به نتایج 
تیم های باشگاهی ما در رقابت های آسیایی 
نگاه کنید تا با واقعیت فوتبال ما روبه رو شوید. 
متاسفانه در فوتبال ما هزینه بسیاری صورت 
می گیرد اما همه آنها به دلیل نبود مدیریت 
صحیح، هدر می رود. در آسیا نمایندگان ما 
با آن نتایج مواجه شدند تا فاصله فوتبال ما 
با تیم های آسیایی یک بار دیگر مشخص 
اشتباه قدم  اما همچنان در مسیر  شود، 
برمی داریم و تا افراد ناسالم و دست های 

کنار نرود، شرایط تغییری  آلوده از فوتبال 
کشورمان  کارشناس فوتبال  کرد.  نخواهد 
در خصوص عدم حضور رونالدو در تهران 
گفت: النصر بازیکنانی داشت که شاید نبود 
رونالدو، چندان برای آنها به چشم نیاید و 
دیدیم که نفرات جوان و توانمندی جانشین 
او شدند. باشگاه های عربستانی آنقدر هزینه 
کرده اند که مشکلی بابت این مسائل نداشته 
باشند. زیرساخت های آنها به شکلی است 
که از فوتبال آسیا جدا شده و خودشان را 
فراتر از این مسائل می بینند اما ما همچنان 
درگیر مسائل مختلف فوتبالی و چمن زمین 
تیم های  کرد:  کید  تا قاسمپور  هستیم. 
کتور در  پرسپولیس، استقلال، سپاهان و ترا
ایران حرف برای گفتن دارند اما در آسیا توان 

و قدرتی برای رقابت در آنها دیده نمی شود. 
وقتی یکی از بهترین های ما در برابر نماینده 
گل دریافت می کند، نیازی به  عربستان ۴ 
بحث نیست و همه چیز مشخص و روشن 
کید کرد:  است. کارشناس فوتبال کشورمان تا
فوتبال نیاز به مدیریت، برنامه ریزی و حضور 
افراد سالم و کاربلد دارد و تا این پازل تکمیل 
نشود، نباید انتظار موفقیت داشت. فوتبال 
ایران سرشار از استعدادهایی است که باید 
دیده شوند به شرط آنکه فضای این حضور 
وجود داشته باشد. وقتی در فوتبال درگیر 
زیرساخت ها، زمین مناسب و مسائلی از این 
دست باشیم، دیگر فرصتی برای رشد و توسعه 
کم باشد،  نخواهیم داشت و تا این شرایط حا

همین است که می بینیم. 

مارسلو مدافع پیشین رئال مادرید درباره 
دسیما، رابطه اش با رونالدو و مقایسه مسی 

و کریس صحبت کرد. 
   دهمین قهرمانی 

مارسلو که اخیراً در سن ۳6 سالگی به ۱9 
سال حضورش در سطح حرفه ای فوتبال 
پایان داد و به طور رسمی اعلام بازنشستگی 
کرد، در گفت وگو با برنامه »لارِوئلتا« از شبکه 
تلویزیونی »RTVE« اسپانیا، درباره دسیما 
)دهمین قهرمانی رئال ماردرید در اروپا( 
سرخیو  گل  که  بودم  زمین  در  من  گفت: 
گل دقیقه ۳+90 که باعث شد بازی  راموس )
به وقت اضافه برود و در نهایت رئال ۴ بر یک 
پیروز شد( را در صحنه آهسته دیدم. دیدن 
آن صحنه لذت دو چندانی داشت، چون 

دیدم که اتلتیکویی ها برای جشن قهرمانی 
تدارک دیده و پیراهن های قهرمانی را آماده 
کرده بودند. این در ما ایجاد انگیزه کرد، چون 
لحظاتی قبل از گل راموس، آنها آماده ریختن 
به زمین برای برگزاری جشن قهرمانی بودند. 

   بهترین بازیکن تاریخ 
وی همچنین در مواجهه با این پرسش 
که »بهترین بازیکن تاریخ از دید شما چه 
کسی است؟«، خاطرنشان کرد: فکر نکنم 
بشود یک نفر را به عنوان بهترین بازیکن 
تاریخ معرفی کرد. ما خوش شانس بودیم 
کریستیانو  که  کردیم  که در دوره  ای بازی 
رونالدو و لیونل مسی هم دوره ما بودند. 
من مقایسه کردن را دوست ندارم اما باید 
بگوییم که هر دوی آنها فوق العاده بوده اند و 

من خوش شانس بودم که بخشی از این دوره 
بودم. وقتی مسی دو گل می زد، کریستیانو 
می خواست  مسی  سپس  می زد،  گل  سه 
چهار گل بزند. خیلی از مردم می خواهند آنها 
را با هم مقایسه کنند اما فراموش می کنند که 

از دیدن بازی آنها لذت ببرند. 
   رابطه با رونالدو 

درباره  مادرید  رئال  پیشین  مدافع 
رابطه اش با برنده پنج توپ طلا اظهار داشت: 
رابطه من و رونالدو با یک درگیری در بازی 
تیم های ملی فوتبال برزیل و پرتغال آغاز شد. 
من روی او خطایی کردم، چون خیلی سریع 
و متوقف کردنش دشوار بود. پس از ضربه ای 
که من به کریس زدم، او برگشت و من را با دو 
دستش گرفت، من هم سعی کردم این کار را 

بکنم اما او قدبلندتر از من بود )باخنده(. در 
ادامه پیامی دریافت کردم که رئال مادرید 
قرار است دو ماه دیگر با رونالدو قرارداد 
گر او  ببندد. با حالت شوخی با خودم گفت، ا
به رئال بیاید، من از اینجا می روم )باخنده( 
اما در ادامه همه چیز خوب پیش رفت و ما 
رابطه فوق العاده ای با هم داشتیم. مدافع 
پیشین تیم ملی فوتبال برزیل در دوره ۱6 
ساله حضورش در رئال مادرید، ۲5 عنوان 
لیگا و 5  قهرمانی از جمله 6 قهرمانی در لا
قهرمانی در لیگ قهرمانان را با کهکشانی 
تجربه کرد. او بین سال های ۲007 تا ۲0۲۲ در 
5۴5 بازی برای رئال مادرید به میدان رفت 
و آمار ۳8 گل زده و ۱0۳ پاس گل را از خود بر 

جای گذاشت. 

 حساسیت عجیب 
کارتال روی ستاره ازبکستانی 

ارونوف به رغم پشت سر گذاشتن دوران مصدومیت خود، 
به نظر می رسد همچنان از ترکیب پرسپولیس دور خواهد بود. 
پرسپولیس در هفته بیست و دوم جمعه ۱7 اسفند در دیداری 
حساس در ورزشگاه شهید نصیری یزد به مصاف چادرملو 
اردکان خواهد رفت. پرسپولیس که فاتح دربی یکصد و پنجم 
شده است و حالا به جمع مدعیان قهرمانی بازگشته با روحیه 
گردان اخباری در چادرملو می رود. خبر  بالای به مصاف شا
خوش دیگر برای اسماعیل کارتال این است که وحید امیری، 
سعید صادقی و اوستون ارونوف بازیکنان مصدوم پرسپولیس 
با پشت سر گذاشتن دوران نقاهت خود در تمرینات گروهی 
حاضر شدند و حالا در اختیار کادرفنی قرار دارند. وحید امیری 
ستاره کهنه کار پرسپولیس در شهرآورد پایتخت در لیست این 
تیم حضور داشت اما کارتال ترجیح داد تا روی این بازیکن با 
سابقه ریسک نکند تا امیری دوباره مصدوم نشود. حساسیت 
عجیب کارتال روی ستاره ازبکستانی؛ ارونوف همچنان از ترکیب 
پرسپولیس دور است سعید صادقی و اوستون ارونوف نیز با 
اعلام باشگاه پرسپولیس در اختیار کادرفنی قرار دارند و کارتال 
در خصوص آنها برای زمان بازگشت به میادین تصمیم گیری 
خواهد کرد. با توجه به طولانی شدن مصدومیت ارونوف و 
تعدد مصدومیت های او در این فصل به نظر می رسد سرمربی 
ترک تبار پرسپولیس به هیچ وجه حاضر نیست روی این ستاره 
کتیکی  ازبکستانی ریسک کند. کارتال با توجه به ظرافت فنی و تا
ارونوف و از طرفی تاثیرگذاری این بازیکن، معتقد است باید از 
این ستاره مراقبت بیشتری صورت بگیرد. از این رو تا زمانی که 
ارونوف آمادگی لازم خود را به دست نیاورد، کارتال به هیچ وجه 
حاضر نیست روی او ریسک کند. بدین ترتیب به نظر می رسد 
این ستاره ازبکستانی به رغم اینکه دوران مصدومیت خود 
را پشت سر گذاشته، به احتمال فراوان در بازی های پیش رو 
خ پوشان تا پایان سال فرصت کمی برای حضور در ترکیب  سر

پرسپولیس داشته باشد. 

باشگاه استقلال در لیگ فوتسال بانوان 
تیمداری خواهد کرد

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال از تیمداری این باشگاه 
در لیگ فوتسال بانوان در فصل آینده خبر داد. فریده شجاعی 
روز سه شنبه در گفت وگو با ایرنا با اعلام این خبر که باشگاه 
استقلال در لیگ برتر فوتسال بانوان برای فصل آینده تیمداری 
خواهد کرد، اظهار داشت: امتیاز لیگ برتر فوتسال بانوان را 
برای استقلال گرفتیم. وی افزود: با باشگاه پرسپولیس هم 
صحبت کردیم تا این امتیاز را برای فوتسال بانوان بگیرند اما 
آنان روی لیگ فوتبال بانوان تمرکز کرده اند. نایب رئیس بانوان 
فدراسیون فوتبال گفت: به سازمان لیگ پیشنهاد کردم تا 
امتیاز فوتسال بانوان را به پرسپولیس هم بدهند و این دو تیم 
کنون استقبالی از سوی  را در لیگ فوتسال داشته باشیم اما تا

باشگاه پرسپولیس نشده است. 

عضو جدید هیات مدیره پرسپولیس معرفی شد
با اعلام باشگاه پرسپولیس، عضو جدید هیأت مدیره این 
باشگاه انتخاب و معرفی شد. به گزارش سایت رسمی باشگاه 
پرسپولیس، علی اینانلو از مدیران ورزشی و اقتصادی به عنوان 
نماینده بانک شهر به عضویت هیات مدیره پرسپولیس درآمد. 
اینانلو یکی از مدیران باسابقه شرکت های تابعه بانک شهر 
است که پس از جدایی محمد آخوندی، عضو هیات مدیره 
سرخپوشان شد. همچنین به گزارش سایت رسمی باشگاه 
پرسپولیس، رضا درویش، اسماعیل کارتال، حمید استیلی، 
از  پس  شب  دوشنبه  پیروانی،  افشین  و  بادامکی  حسین 
مراسم تودیع و معارفه عضو پیشین و جدید هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس، در بانک شهر نشست مهمی را با احمدی 
مدیرعامل این بانک برگزار کردند. در این جلسه درباره مسائل 
مختلف نرم افزاری و سخت افزاری مربوط به تیم از زمین تمرین 
و امکانات تا برنامه  های فصل جاری و فصل آینده تبادل نظر 
درباره  سرخپوشان  سرمربی  گرفت.  صورت  هماهنگی  و 
نیازمندی ها و همچنین زمان بندی های خود صحبت کرد و 
حاضران در جلسه نیز دیدگاه ها و پیشنهادهای خود را برای 

بهبود امور و تسریع در کارها را مطرح کردند. 

کنش وینیسیوس به بازگشت احتمالی  وا
نیمار به ترکیب برزیل مقابل آرژانتین

مهاجم برزیلی تیم فوتبال رئال مادرید به بازگشت احتمالی 
کنش نشان داد. فهرست  ستاره سلسائو به تیم ملی این کشور وا
تیم ملی فوتبال برزیل به منظور حضور در ۲ دیدار انتخابی 
پنجشنبه هفته  انتین،  آرژ و  کلمیبا  برابر   ۲0۲6 جام جهانی 
جاری اعلام خواهد شد و انتظار می رود که نام نیمار نیز در این 
کنون  فهرست گنجانده شود. ستاره ۳۳ ساله برزیلی که هم ا
در سانتوس توپ می زند، از زمان دیدار برزیل برابر اروگونه در 
کتبر ۲0۲۳، برای سلسائو بازی نکرده  انتخابی جام جهانی در ا
است. او در آن بازی از ناحیه زانو دچار مصدومیت جدی و یک 
سال خانه نشین شد. وینیسیوس جونیور، ستاره برزیلی رئال در 
کنش به احتمال بازگشت نیمار گفت: فوق العاده است چون  وا
او اسطوره نسل ما محسوب می شود. نیمار ژاویه سال جاری 
با باشگاه دوران کودکی اش یعنی سانتوس بازگشت و پس از 
مصدومیت های پیاپی در ترکیب الهلال عربستان و جدایی از 
این تیم بعد از ۱8 ماه، به دنبال احیای خود است. او در ترکیب 
الهلال تنها هفت بار به میدان رفت. مرد برزیلی پس از گلزنی 
گانتینو که سومین گل  در پیروزی ۲ بر صفر سانتوس برابر برا
او در چهار بازی محسوب می شود، گفت که »در حال بازگشت 
به شرایط بدنی ایده آل است.« وینیسیوس درباره بازگشت 
نیمار به سانتوس نیز گفت: خیلی خوشحالی که به سانتوس 
بازگشته است. خوشحالی او از هر چیزی مهم تر است. برزیل 
در انتخابی جام جهانی ۲0۲6 در منطقه آمریکای جنوبی در 
انتین صدرنشین، هفت امتیاز  رده پنجم جای گرفته و با آرژ
، در دیدارهای  اختلاف دارد. تیم تحت هدایت دوریوال جونیور
انتخابی پنج برد و چهار شکست داشته و ۲0 مارس در برازیلیا به 
مصاف کلمبیا خواهد رفت و در »کلاسیکو«ی آمریکای جنوبی 
بین سلسائو و آلبی سلسته نیز پنج روز بعد در بوئنوس آیرس 
برگزار خواهد شد ستاره برزیلی رئال افزود: می توان انتظار 
بازی های فوق العاده ای را داشت چون با کلمبیا و آرژانتین 

روبه رو خواهیم شد. 

گر رونالدو بیاید از رئال مادرید می روم! مارسلو: گفتم ا


